



景嶺書院 King Ling College

二零二四至二零二五年度家長通告第十四號

School Notice 14

(本通告已上載於本校網頁 <https://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

3 March 2025

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(一) 中學文憑試預備講座(中六)

學校於3月4日上午8時15分在本校禮堂舉行中學文憑試預備講座，教務部及升學及就業輔導部老師將向同學發放重要資訊，同時，我們將向同學派發准考證、成績表、學生學習概覽，請提醒貴子女穿著整齊校服準時出席，並帶備文件夾、紙和筆。

(A) DSE preparation talk (S6)

A DSE preparation talk will be arranged at 8:15 am on 4 March. Both academics and careers teachers will disseminate important messages to students. Meanwhile, DSE admission form, report cards and SLP will be distributed to students. Please remind your child to attend the talk punctually. Students should wear school uniform and bring a file, paper and stationery.

(二) 「景嶺書院優質教育基金」籌款

詳見附件一。(無論捐款與否，均需填妥紙本回條交班主任。)

(B) King Ling College Quality Education Foundation

Please see appendix 1. (Please return the reply slip paper version to class teachers.)

(三) 家長教育證書課程

家長教師會將舉辦家長教育證書課程第五講，由彭瑋滄副校長主講有關升學及就業的資訊，與家長進行交流研討，從中讓家長了解更多知識和方法，幫助家長和子女處理升學及就業的問題。凡於課堂具有65%或以上出席率的家長將可獲得證書，以下為第五講的課題：

日期	時間	集合地點	講者	題目
3月26日(三)	上午10:30	207室	彭瑋滄副校長	除了學業，還有什麼？

(C) Parent Education Certificate Program

The PTA will hold the fifth lesson of Parent Education Certificate Program. The talk will be hosted by Ms Pang WC, the Vice Principal, with the theme of careers and further studies. It will help parents and children to plan their careers and study paths and solve their problems through enhancing the communication between parents and the school. Parents with 65% or above of attendance will be presented a certificate. The details of lesson five are as follows:

Date	Time	Venue	Speaker	Topic
26/3 (Wed)	10:30am	Room 207	Ms Pang WC Vice Principal	Apart from studying, how might one prepare for the future?

(四) 課外活動日 (中一至中四)

中一至中四級同學的第二次課外活動日將於4月10日(星期四)下午舉行，當天安排如下：

中一及中二

年級	中一	中二
活動	校園定向	奧林匹克競技遊戲
時間	下午2時至3時45分	
地點	學校	

中三

活動	參觀商湯科技公司
時間	下午1時至4時
地點	香港科學園
備註	詳情將另函通知

中四

活動	欖球體驗活動
時間	下午2時至3時45分
集合及解散地點	將軍澳寶翠公園(暫定)
備註	中四同學需在學校完成午膳後自行乘搭公共交通工具，於下午2時或之前到達將軍澳寶翠公園硬地足球場

所有中一、中二及中四同學於當天穿著冬季體育服回校上課，中三同學需穿著整齊冬季校服。

(D) ECA Days (S1 to S4)

The second ECA day will be held on 10 April (Thursday) afternoon for S1 to S4 students, details are as follows:

Secondary 1 and Secondary 2

	S1	S2
Activity	Orienteering Activity in school	Olympic Sports Games
Time	2:00 pm – 3:45 pm	
Venue	School	

Secondary 3

Activity	Visit to SenseTime
Time	1:00 pm – 4:00 pm
Venue	Hong Kong Science Park
Remark	Separate notice will be issued to S3 students and parents

Secondary 4

Activity	Rugby Experience
Time	2:00 pm – 3:45 pm
Assembly and Dismissal Venue	Po Tsui Park, Tseung Kwan O (Tentative)
Remark	S4 students have to take public transport and assemble at the hard-surfaced soccer pitch in Po Tsui Park by 2:00 pm

S1, S2 and S4 students should wear winter PE uniform on that day, while S3 students should wear full winter uniform.

(五) 人人和音校園巡遊音樂會

3月18日(星期二)為人人和音校園巡遊活動。該天將用特別時間表上課(參考第一號通告), 午膳時間為下午12時25分至1時25分, 活動於下午3時10分至4時30分於學校禮堂進行。

(E) Harmony People Sound People School Tour Concert

The Harmony People Sound People School Tour Concert will be held on 18 March (Tuesday). Special timetable will be adopted (refer to School Notice 1). Lunch time will be 12:25 – 1:25 pm and the activity will be held from 3:10 pm to 4:30 pm in the school hall.

(六) 復活節假期自修室計劃

為使同學善用復活節假期完成假期功課及準備下學期考試, 學校將開放禮堂三天供同學作自修室之用。當值老師會解答同學的問題, 亦會跟進同學的假期功課進度(只適用於初中), 歡迎家長鼓勵同學參與。唯場地只能容納每級約30名初中學生及每級約20名高中學生。若報名出現超額情況, 校方將甄選合適同學, 並在3月28日透過「eClass Parent」應用程式通知是次報名是否成功。報名成功的同學必須準時出席合共三天的自修室。無故缺席者, 當曠課處理。計劃詳情如下:

日期: 15/4/2025 – 17/4/2025

時間: 9:00 am – 12:00 pm

地點: 本校禮堂

無論參加與否, 請家長於3月7日(星期五)前回覆此通告。

(F) Easter Holidays Self-study Room Program

In order to let students make good use of the Easter Holidays to finish the holiday assignments and prepare for the 2nd Exam, the school hall will be open for 3 days as Self-study Room for students. Teachers will be on duty to help students with their learning and monitor their homework completion progress (for Junior Forms only). Please encourage your child to participate in the program. However, the capacity can only be limited to around 30 S.1 – S.3 students for each form and 20 S.4 – S.6 students for each form. The school will make the final decision if the class is full. Successful applicants will be notified through the App “eClass Parent” on 28 March. Students must attend the 3-day program. Absence on any single day without proper reasons will be treated as truancy. The details of the program are as follows:

Date: 15/4 /2025 – 17/4/2025

Time: 9:00 am – 12:00 pm

Venue: School Hall

Parents please reply the notice before 7 March (Friday) no matter you join the program or not.

(七) 特別周會 (只適用於中二及中三級)

本校將在中二及中三級舉行兩個特別周會: 中三選修科簡介(中二級)及中四模擬選科(中三級), 兩個周會均在3月28日放學後舉行, 當天放學時間約為4:35pm。老師均會在兩個講座發放重要資訊, 所有中二及中三同學必須出席。

(G) Special After School Assembly (for S.2 and S.3 only)

There will be two after school assemblies for S.2 and S.3 students: briefing sessions for S.3 elective subjects (for S.2) and mock course selection in S.4 (for S.3) on 28 March. The school will end at around 4:35 pm. Important information on subject selection will be disseminated in both assemblies and all S.2 and S.3 students are mandatory to attend them.

(八) 精神健康單張

輔導部將於三月份派發由教育局出版的「4Rs 自我照顧路線圖」單張給同學，讓同學關注精神健康，同時分享一些如何關愛自己的方法。

(H) Mental Health Leaflet

A leaflet, namely "4Rs Self-Care Routes Map" published by EDB, will be distributed to students in March by the Guidance Section, in the hope of encouraging students to observe their mental health and introducing methods of self-care.

此致
貴家長

Thank you.

Sincerely,



Anson Yang, Ph.D.
Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零二五年三月三日

回 條

敬覆者：本人已知悉復活節假期自修室計劃的有關事宜，現謹覆如下：

- 本人同意敝子弟參與復活節假期自修室計劃
- 敝子弟將不會參與復活節假期自修室計劃

此覆
景嶺書院校長

二零二五年三月 日

家長姓名： _____
家長簽署： _____
學生姓名： _____
班別： _____ 學號： _____



各位家長：

為提高本校教育質素，本會在第十屆執行委員會第二次會議通過設立「景嶺書院優質教育基金」，用作資助本校清貧學生各類費用，例如參加課外活動、資優課程、境外交流團，又或增添學校設備。

現以本會名義，用家長通告方式，向家長、老師及校友進行募捐，並設班際最多捐款獎項，以作鼓勵。捐款逾港幣 100 元者，可獲免稅。

請家長慷慨解囊，填妥家長回條，著 貴子弟連同善款交給班主任是荷。

此 致
貴家長

家長教師會第二十二屆執行委員會主席
梁笑珍女士 謹啟
(趙美如老師代行)

二零二五年三月三日

回 條

(請於 3 月 8 日前交回給班主任)

敬覆者：有關募捐「景嶺書院優質教育基金」一事，現謹覆如下：
本人願意捐助金額共港幣 _____ 元正(銀碼請大寫)，以表支持。
並 需要 / 不需要 索回收據。

(收據抬頭請填寫 _____。並把收據經由下述學生交給本人。)

* 註：

1. 如以支票付款，抬頭請寫「景嶺教育文化基金會有限公司」。「景嶺教育文化基金會」為本校辦學團體，屬政府核准之慈善免稅機構。凡認捐壹佰元以上者，可憑收據申請免稅。若銀碼有任何修改，必須在旁邊加簽作實。
2. 不捐款者，銀碼請寫「0」，並**必須**交回回條，以便查核。

此覆

景嶺書院校長

家長簽署： _____
學生姓名： _____
班別： _____ 學號： _____

二零二五年三月 日

